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Agendapunt-9: Visie op de herinrichting van het Stadspark 

 

 

Op de locatie van de houthandel zijn sterke verontreinigingen met zware metalen, minerale 

oliën, vluchtige aromaten en asbest aangetroffen. Een duidelijk inzicht in de 

bodemverontreinigingen is echter nodig om de juiste afwegingen m.b.t. archeologische 

opgravingen te kunnen maken. Er dient (1) nog een verkennend onderzoek asbest en (2) een 

verkennend onderzoek naar de bodemkwaliteit te worden uitgevoerd.  

 

VRAGEN: 

 

1. Hebben er al vooronderzoeken plaatsgevonden en wat waren daarvan de kosten? 

 

2. Zijn er nog verdere onderzoeken noodzakelijk en zo ja welke onderzoeken en wat 

zullen hiervan de te verwachten kosten zijn? 

 

3. De verbinding van het centrum naar het nieuwe stadspark is niet optimaal 

(looproute) en de Kasteelsingel vormt een soort van barrière. Hoe denkt men de 

verbinding tussen beiden te kunnen versterken/verbeteren? Me realiserende dat dit 

niet binnen de scope van dit project valt. 

 

4. Blijven er na de herinrichting van het park voldoende parkeerplaatsen dicht genoeg 

bij de ingang van Ververshof voor mensen die moeilijker ter been zijn? 

 

5. DIT IS ALLEEN EEN OPMERKING: Ik betreur het ten zeerste dat het gewijzigde 

raadsvoorstel pas gisteren in de loop van de dag voor de raad beschikbaar is 

gekomen! 

 

 


